



Ottawa

SEP 28 1982

NOTICE OF APPROVAL – AVIS D'APPROBATION

THIS NOTICE OF APPROVAL SUPERSEDES RECORD
OF APPROVAL ACTION S.WA-T178 DATED
February 11, 1981

LE PRESENT AVIS REMPLACE LA FORMULE
D'ENREGISTREMENT DE L'APPROBATION
S.WA-T178 EN DATE DU 11 février 1981

Company: Canadian Weigh Systems Ltd.,
1428 Speers Road, Unit 11
Oakville, Ontario

Société: Canadian Weigh Systems Ltd.,
1428 Speers Road, Unit 11
Oakville, Ontario

Manufacturer: Canadian Weigh Systems Ltd.

Fabricant: Canadian Weigh Systems Ltd.

Type of Device: Electronic dormant
platform scale.

Appareil: Bascule fixe électronique à
tablier.

| <u>MODEL NUMBER</u> No. de modèle | <u>SIZE</u> Dimension | <u>CAPACITY*</u> Capacité* | <u>LOAD CELL</u> Dynamomètre |
|--------------------------------------|--------------------------|-------------------------------|---------------------------------|
| 866-20 | 6' x 6' | 20 tonnes/tons | H.B.M. de cisaillement |
| 866-30 | 6' x 6' | 30 " | 50k ou 20k/H.B.H. SHEAR |
| 866-40 | 6' x 6' | 40 " | BEAM 50k or 20k |
| 866-50 | 6' x 6' | 50 " | |

*or metric equivalent

*ou l'équivalent métrique

Approved Accessories: Compatible accessories that meet the requirements and perform in accordance with the Weights and Measures Act, Regulations and Specifications may be used.

Accessoires approuvés: Peuvent être utilisés les accessoires compatibles qui satisfont aux exigences de la Loi sur les poids et mesures, du règlement et des spécifications y afférents.

Description: This device is a full electronic heavy duty platform scale utilizing H.B.H. shear beam load cells. The load cells are 20k or 50k capacity depending on the capacity of the device.

Description: Cette bascule à tablier entièrement électronique et de forte portée utilise des dynamomètres H.B.M. de cisaillement. La capacité des dynamomètres est de 20k ou 50k, selon la capacité de la bascule.

Weight indication is by means of an approved compatible electronic indicator.

L'affichage pondéral est assuré par n'importe quel indicateur électronique compatible approuvé.

- 2 -

Conditions of Approval: Approval is granted under the Weights and Measures Act, S.C. 1970-71-72, chapter 36, and the Weights and Measures Regulations, C.R.C.c., 1605 for use in Canada under the general conditions of the said Regulations, and under any special conditions listed above.

Reference No.: G6922-C1209

Condition d'approbation: L'approbation est accordée conformément à la Loi sur les poids et mesures S.R.C. 1970-71-72, chapitre 36, et au règlement d'application C.R.C.c., 1605. L'emploi est autorisé au Canada sous réserve des conditions générales dudit règlement, et de toutes les conditions particulières formulées dans le présent avis.

No. de référence: G6922-C1209


W.R. Virtue

Acting Chief
Legal Metrology Laboratories

Chef intérimaire
Laboratoires de la Métrologie légale